
 

Van: Sicko Heldoorn 
Verzonden: maandag 10 oktober 2022 22:02 
Aan: ; ; Aad Schoorl; Ron Suanet; Jornt Ozenga 
Onderwerp: FW: Ongeval Hoogdorperweg 
De directeur van de school de Bureel gebeld. Die vond dat erg attent, ware het niet dat de verongelukte  
niet op hun school werkte. Deze werkte op een school die in het Beverwijks deel van de Broekpolder staat, de 

 (?).   
   

 
Van: Sicko Heldoorn < @heemskerk.nl>   
Verzonden: maandag 10 oktober 2022 13:59  
Aan: Aad Schoorl < @heemskerk.nl>; Ron Suanet @heemskerk.nl 
 Onderwerp: Fwd: Ongeval Hoogdorperweg  
   
   

   

Verzonden vanuit Outlook voor iOS  

 
Van:  < @heemskerk.nl>  
Verzonden: Monday, October 10, 2022 1:44:52 PM  
Aan: Sicko Heldoorn < @heemskerk.nl>  
Onderwerp: FW: Ongeval Hoogdorperweg   
   
   
   

 
Van:  < @heemskerk.nl>   
Verzonden: maandag 10 oktober 2022 11:20  
Aan:  < @heemskerk.nl>  
Onderwerp: Ongeval Hoogdorperweg  
   

,  
   
Hieronder korte samenvatting/tijdlijn van de gebeurtenissen:  
   

• Woensdag 5 oktober ben ik gebeld door , Hoogdorperweg  dat er in de nacht van 
vrijdag 30 september op zaterdag 1 oktober een ongeval heeft plaatsgevonden op de Hoogdorperweg en 
dat zij heeft gehoord dat het slachtoffer is overleden. Met  had ik al een afspraak voor 
vrijdag 7 oktober over de situatie op de Hoogdorperweg die zij met mij wilde bespreken.  

• Woensdag 5 oktober heb ik een e‐mail naar onze adviseur van de verkeerspolitie ( ) 
gestuurd met de vraag of het paaltje de oorzaak van het ongeluk was.  

• Donderdag 6 oktober kreeg ik antwoord van  op mijn vraag dat het paaltje inderdaad de 
oorzaak was van de valpartij. Ik heb hem toen ook nog gebeld, tijdens dit gesprek verteld hij mij dat de 
persoon inderdaad was overleden, hij kan/mag hier ook niet alles vertellen.  gaf mij ook 
aan de situatie bij het paaltje niet conform de CROW‐richtlijnen is ingericht (ontbreken van inleidende 
wegmarkering)  

• Vrijdagochtend ben ik  geweest en het verhaal gehoord over het ongeval, de afloop, etc.,  
Ook besproken dat de bewoners de geleiders voorlopig willen behouden en dat wij z.s.m. juiste  



1 

wegmarkering zouden aanbrengen. Na dit gesprek heb ik  gebeld wat er gebeurd is, hij zou het 
maandag met Ron Suanet opnemen.  

• Vrijdagmiddag heb ik met Ron Suanet contact gehad. Hij is bij een bewoner van Hoogdorperweg  geweest 
die hem en Aad Schoorl hadden ingelicht over het ongeluk. Ik heb hem toen ook verteld dat wij de  
wegmarkering z.s.m. gaan aanbrengen. Ik heb ook nog even contact gehad met , hij hoefde Ron 
Suanet dus maandagochtend niet in te lichten omdat hij vrijdag al op de hoogte was.   

   
Als je nog vragen hebt hoor ik het van je.  
   
Groet,  
   

 




